

السادة/ شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت  
المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمه الله وبركاته،،،

### الموضوع : إفصاح مكمل بشأن الدعاوى والأحكام القضائية

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

كما يرجى التكرم من إدارة شركة بورصة الكويت إعادة سهم شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية للتداول.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



سعد سامي البدر  
الرئيس التنفيذي بالتكليف

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

2024/03/07	التاريخ
شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	اسم الشركة المدرجة
رقم الكلية: 4921 لسنة 2019 تجاري مدني كلى حكومة/19 - رقم الاستئناف: 3784-3442 لسنة 2021 تجاري مدني حكومة/4 - رقم التمييز: 2869 لسنة 2022 تمييز تجاري /1 الرقم الألي: 192341680	رقم القضية الألي- رقم الدعوى
دعوى نذب خبير ، الزام بسداد مبلغ	موضوع القضية
2024/03/06	تاريخ الحكم
التمييز - تجاري /1	المحكمة التي أصدرت الحكم- الدائرة
- شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية (مدعي ، مستأنفه ومستأنف ضدها، مطعون ضدها الأولي) - ضد / شركة أعيان الخليجية ش ش و (مدعى عليها ، مستأنفة ومستأنف ضدها، طاعنة)	أطراف الدعوى
شركة أعيان الخليجية ش ش و.	الحكم لصالح
حكمت المحكمة بالزام المدعى عليها بأن تؤدي للمدعية مبلغ 26,948,997 د.ك (سته وعشرون مليون وتسعمائة وثمانية واربعون الفا وتسع مائة وسبعة وتسعون دينار كويتي) وألزمته بالمصروفات ومبلغ ألف دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
حكمت المحكمة لصالح المستأنف (شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية) بإلغاء حكم أول درجة والقضاء باستبعاد الدعوى من الرول وإلزام المستأنف ضدها (شركة أعيان الخليجية) بسداد مبلغ 400 د.ك مقابل أتعاب المحاماة.	منطوق حكم الاستئناف
نظرت دائرة التمييز تجاري/1 الطعن بالتمييز بأول جلسة لها بتاريخ 2024/3/6 وأصدرت حكمها بذات اليوم :- أولا: يقبول الطعن شكلا. ثانيا: في الموضوع بتمييز الحكم المطعون فيه والزم المطعون ضدها الأولى المصاريف ومبلغ عشرون دينار مقابل أتعاب المحاماة. ثالثا: في موضوع الاستئناف الثاني رقم 3784 لسنة 2021 تجاري مدني حكومة بإلغاء الحكم المستأنف فيما قضى برفض طلب الفوائد والقضاء بها عن المبلغ المقضي به من تاريخ صدور هذا الحكم بواقع 7% سنويا وحتى تمام السداد وبتأييده فيما عدا ذلك وألزم المستأنف ضدها الأولى بالمصاريف ومبلغ مائتي دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية. رابعا: في موضوع الاستئناف الأول رقم 3442 لسنة 2021 تجاري مدني حكومة برفضه والزم المستأنفة المصاريف ومبلغ 20 دينار مقابلة محاماة .	منطوق حكم التمييز

ك



لا يمكن تحديد الأثر المالي بسبب عدم بيان القيمة النهائية للحكم وسيتم تحديد الأثر بعد مباشرة التنفيذ من قبل الشركة الخصم، وكذلك سيتم اتخاذ الإجراءات القانونية بإبطال حكم التمييز، حيث ان العقد بين الشركتين يشترط التحكيم من جانب ولكون العقار محل التعاقد موجود بدولة قطر.

الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

سعد سامي البدر  
الرئيس التنفيذي بالتكليف

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

ح





Date: 07/03/2024  
Ref: 043/BK/CAD/2024

**Boursa Kuwait Company  
Kuwait**

**Subject: Supplementary Disclosure of Lawsuits & Court Judgment**

In reference to the above subject, please find attached disclosure form of lawsuits & court judgment in accordance with Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

Boursa Kuwait Company is kindly requested to return Al-Imtiaz Investment Group Company's shares to trading.

Sincerely,

**Saad Sami Al Bader  
Acting Chief Executive Officer**



### Disclosure of the lawsuits & Court Judgment

<b>Date</b>	07/03/2024
<b>Name of the listed Company</b>	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
<b>Case No.</b>	First Degree court 4921/2019 General Commercial/19. Appeal Court commercial/4 3442-3784/2021 - Court of Cassation 2869/2022 Commercial/1- Automated Number: 192341680
<b>Case Subject</b>	A lawsuit claiming an amount
<b>Judgment Date</b>	06/03/2024
<b>The Court that Issue the Judgment</b>	Court of Cassation
<b>Parties of the Case</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Alimtiaz Investment Group Company (respondent, appellant, and appellee)</li> <li>- Aayan Al Khalijiah Company (plaintiff, appellants, appellees)</li> </ul>
<b>The Judgment is in Favor of</b>	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
<b>The Concluding Judgement of the Court of First Instance</b>	The court ruled to oblige the defendant to pay the plaintiff an amount of KWD 26,948,097 (Twenty-six million nine hundred and forty-eight thousand and ninety-seven Kuwaiti dinars) and obligated the defendant to pay the expenses and an amount of one thousand Kuwaiti dinars in exchange for the actual legal fees.
<b>The Concluding Judgement of the Court of Appeal</b>	The court ruled in favor of the Appellant (Alimtiaz) by overruling the rule of the First Instance Court and ruled to remove the case from the roll and oblige the Appellee (Aayan Al Khalijiah Company) to pay 400 K.D for attorney fees.
<b>The Concluding Judgement of the Court of Cassation</b>	<p>The Commercial Cassation Circuit/1 reviewed the appeal for cassation in its first session on 6/3/2024 and issued its ruling on the same day as follows:</p> <p>Firstly: Accepting the appeal procedurally.</p> <p>Secondly: Regarding the subject of the appeal for cassation of the contested judgment, the appellant was ordered to pay the initial costs and an amount of twenty dinars as attorney fees.</p>



	<p>Thirdly: Concerning the second appeal No. 3784 for the year 2021, commercial civil government, it annulled the appealed judgment regarding the rejection of the interest request and ruled for it from the date of issuance of this judgment at a rate of 7% annually until full payment, and upheld it otherwise. The appellant was ordered to pay the initial costs and an amount of two hundred dinars as actual attorney fees.</p> <p>Fourthly: Regarding the first appeal No. 3442 for the year 2021, commercial civil government, it was rejected, and the appellant was ordered to pay the costs and an amount of twenty dinars as attorney fees.</p>
<p><b>The Potential Effect of the Judgement on the Company</b></p>	<p>The financial impact cannot be determined because the final value of the judgment is not known, and the impact will be determined after the execution is being initiated by the opposing company. Our Company will take immediate legal proceedings to invalidate the cassation judgment, as the contract between the two companies stipulates arbitration as a mean for conflict settling, and since the property in the contract is located in Qatar.</p>

**Saad Sami Al Bader**  
**Acting Chief Executive Officer**

الامتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

